
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  
       onsdagen den 11maj kl. 10.00  Plats: Pingstkyrkan Ärla  
 
Närvarande: Börje Sturesson, Annika Sturesson, Jan- Olof Karlsson, Mona Andersson, Bengt 
Andersson, Hannele Alström, Nisse Fält samt Sven Svensson 
 

§1. Mötets öppnande. 
Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade samtliga styrelsemedlemmar varmt välkomna.  
 
§2. Godkännande av dagordningen. 
 Mötet godkände dagordningen. 
 
§3. Godkännande av protokollet från aprils styrelsemöte. 
 Mötet godkände föregående protokoll utan anmärkningar. 
 
§4. Ekonomisk rapport. 
Kassören redovisade ekonomin och vår ekonomi är god. Kassören redovisade även intäkterna från aprils 
medlemsmöte samt att vi på bank nu har 42,940:- kr. Se vidare vår hemsida där de ekonomiska 
redovisningarna finns i detalj.  
Vi har fått påstötningar från Kyrkan att inte samorgansationen betalat våra hyreskostnader som avtalat 
är. Problemet är nu löst då problemet låg på att inte ansvarig person på samorganisationen hade kollat i 
”sin brevlåda”. Kassören har nu klarat ut problemet och vidtalat ansvarig person att vi inte accepterar att 
fakturor blir liggande utan åtgärd. Kyrkan tackar för hjälpen och låter meddela att fakturan är nu betald. 

    
§5. Medlemmar.  
-Vi är för närvarande fortfarande 193 medlemmar men från den 9 maj till 9 augusti kommer sjutton 
personer i vårt ”upptagningsområde” att fylla 65 år. Annika kommer att skicka välkomstbrev till dessa 
och upplysa om vår verksamhet. 
- Diskussion kring ”kontaktombuden” och dess roll. Flera är av naturliga skäl inte aktuella längre och 
rollen som kontaktombud kan vara diffus. Styrelsen enades om att diskutera frågan mer djupgående vid 
senare tillfälle men det viktigaste är nu att de som nu är kontaktombud sprider den information som vi 
skickar ut till de av våra medlemmar som saknar mejladresser enligt tidigare lista.  

 
§6. Skrivelser. 
-Skrivelse från PRO Tuna om deras utskick och informationer som i vissa fall ”krockar” med vår 
information och på så sätt kan misstolkas. Efter en givande diskussion ansåg styrelsen att dessa utskick 
är positiva för att visa alla Eskilstunabor vilka aktiviteter som erbjuds ”PRO-are” inom kommunen.  

 
§7. Rapporter.  
- Sandevärns uppträdande på aprilträffen. Jazz föll inte alla i smaken men helhetsintrycket var positivt. 
- Valborgsfirande blev en positiv aktivitet även för vår del. Överskottet blev totalt 8,850:- kronor som 
skänkes till Ukraina genom ACT Svenska Kyrkan. 
- Hannele rapporterade från Samorganisationen och KPR som gemensamt deltog i projektet Framtidens 
vård och omsorg. En mycket givande och djupgående diskussion kring ämnet med flera egna 
erfarenheter från styrelsemedlemmarna som Hannele fick med sig i det fortsatta arbetet. 
Styrelse tackade Hannele och var mycket intresserade vad som kommer fram i detta viktiga projekt. 

 



§8. Reserapport.  
- Mona rapporterade om Rosellaresan. Mycket positivt men Mona undrar om hon inte kunde få någon 
som är intresserad att ta över och denna person kunde följa henne under säg ett år hur ”reseansvarige-
jobbet” planeras och genomförs. Mona tycker att hon nu vill lämna denna syssla efter 13 år. 
- BBR till Växthuset i Eskilstuna den 20 april blev väldigt lyckad ca 30 personer hade hörsammat denna 
resa och var mycket nöjda av den information om blommor och växter som gavs och inte minst av det 
fina kaffebordet. 
- Seniorevent den 19 och 20 april var välbesökt där PRO var representerade. 
- I höst planeras en Västgötaresa. Mer information kommer.  

 
§9. Studierapport. 
- Cirkeln  ”Så som jag minns det” har nu en gång kvar. Hannele informerade även om att ”Skapande 
händer” fortsätter i höst. 

§10. Nya frågor.  
- Grillträff på mångas begäran beslutades till den 10 juni kl.13.00 vid badet som tidigare år.  
- Våra PRO-vetare bjudes på julbord för sina insatser.  

 
§11. Kommande möten. 
 -Sillunch den 25 maj kl. 13.00.Diskussion om bemanning och inköp. Vi beräknar ca 50 – 60 personer 
med ett pris av 80:- kr/person. Bjelkefelts ansvarar för lotteriet. Jan - Olof och Annika/Börje håller i 
inköp. 
Styrelsen enades om att ingen underhållning skulle införskaffas. 
 
 
§12. Nästa styrelsemöte.  
Beslutades till onsdagen den 8 juni i Pingstkyrkans lokaler i Ärla kl. 10.00  

 

§13. Avslutning. 
Ordförande Börje Sturesson tackade för en trevlig träff och avslutade vårt styrelsemöte. 

 

Sekreterare          

 

  Sven Svensson                             






